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Bernardo Bellotto (Canaletto) (1721 - 1780) Pohled na Temži 

a na katedrálu sv. Pavla v Londýně 

https://cs.wikipedia.org/wiki/1721
https://cs.wikipedia.org/wiki/1780
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Pozvánka 

Sejdeme se ve středu 4. prosince od 17:00 v Přírodovědném klubu Barrande, Ježkova 8, 

Žižkov. 

 

Zápis 

Sešli jsme se v sestavě, jak jsme seděli u stolu zleva doprava: Cancidlo, Chingo, 

Loulínek, Kosťa, Bob, Reyp, Kačka, Pegas, Mahdí, Přemík, Pacík a později příchozí 

Petr, Jakub, Yško, Bobánek a Job. 

 

 

Omluvenky 

Milí prvostředečníci, těšil jsem se až bude zase sraz v Barrande klubu, abych se zase s 

vámi potkal. Nepovedlo se, přijeli mí příbuzní, o které jsem musel pečovat. Ale těším se na 

prosincovou první středu a doufám, že mi do toho nic nepřijde. Zdraví Rony 

 

Na schůzce padly dva návrhy pro naši činnost. S oběma přišel Bobánek, jehož zásluhy o 

iniciaci našich podniků jsou nezpochybnitelné, jakožto i jeho zásluha v tom, že se pak už do 

realizace těchto nápadů neplete, čímž mají pak šanci na uskutečnění.  

 

Prvním jeho návrhem je uspořádání instruktážního semináře na cvičení paměti. Ze 

začátku se sice ozvaly nesmělé pochybnosti, zda něco takového potřebujeme. Ale pak se 

kupodivu našli jiní, kteří by takový seminář uvítali. Takže se na prosincové schůzce 

dohodneme, kdo a kdy takový seminář zorganizuje. 

 

Druhým Bobánkovým návrhem je, že bychom mohli navštívit štolu Josef na Mokrsku. 

Původně to byla štola vedoucí do velmi bohatého ložiska zlata, které je však chráněno a těžit 

se z mnoha důvodů nebude. Štola je však zrenovovaná a je z ní školící pracoviště Stavební 

fakulty ČVUT; kromě toho v ní probíhá výzkum geologických a materiálových procesů, ke 

kterým bude docházet v budoucím úložišti vyhořelého jaderného paliva (které ovšem bude 

jinde a není dosud rozhodnuto kde). Veřejně přístupné exkurze do štoly jsou sice zrušeny, ale 

Pacík může zařídit, abychom do štoly byli vpuštěni a vše si prohlédli. Kdybychom o to měli 

zájem, tak lze tuto návštěvu uspořádat jako součást výletu do okolí Slapské nádrže. V 

takovém případě by asi bylo nejlepší počkat až do příštího května, nebo června, kdy už bude 

příroda v rozkvětu. Opět se o tom poradíme na prosincové schůzce. 

 

Pegas na schůzku přinesl již konečný rozpis ubytování účastníků našeho tradičního 

lyžařského zájezdu do Oga – Al Forte.  
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Dozvěděli jsme se, že v neděli poběží Loulínek  Velkou Kunratickou s číslem 29. Je to 

jeho padesátý první ročník a znamená to, že z více než čtyř tisíc přihlášených běžců bude jen 

28 běžců, kteří tento, z našeho hlediska, smrtící závod běželi víckrát než Loulínek. Až bude 

mít Loulínek na prsou jedničku, tak doufejme, že to velkolepě oslavíme. 

 

Atmosféru schůzky dokumentují Kačkovy fotografie. 
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Vtipy 
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Riziko arabského světa 
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Paní si u lékaře stěžuje, že v poslední době s manželem nic není. 

Doktor ji uklidní: „Dám vám pilulku, hoďte mu ji do polévky a uvidíte, že to zabere.“ 

Druhý den paní přijde znovu: “Pane doktore, udělala jsem to, co jste mi poradil. Manžel 

shodil polévku i s ubrusem se stolu a půl hodiny jsme se na něm milovali.“ 

„Tak proč jste tedy tak ustaraná?“ ptá se lékař. 

„Protože se v té restauraci už nemůžeme ukázat.“ 

 

Dva důchodci v parku na lavičce. 

„Tak co tvůj milostný život?“ 

„Super, příští týden se mi má narodit páté vnouče. A co tvůj?“ 

Bezva – skoro každý den.“ 

„No nepovídej skoro každý den?“ 

„No jo. V pondělí skoro, v úterý skoro...“ 

 

 

Vtip pro malé oddíly 

 

Přiběhne Pavlík k mamince a brečí. 

Maminka: „Co se ti stalo Pavlíčku?“ 

Pavlík: Tatínek se uhodil kladívkem do prstu.“ 

Maminka: „A ty proto pláčeš?“ 

Pavlík: „No já jsem se původně smál.“ 

 

 

 

 

 

Významné narozeniny 
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Plaváček Selimovi gratuluje a přeje, aby vycházel co nejvíce a občas zašel na středeční 

schůzku. 

 

Pocta Svaté Cecílii 

 

Sešli jsme se na koncertu k poctě sv. Cecílie v Rudolfinu. Tak jako i v minulých letech 

byla věnována první půle koncertu barokním skladatelům J.S. Bachovi, A. Vivaldimu a G. Ph. 

Telemannovi. V druhé půli jsme slyšeli „hudební komentáře“ ke skladbám různých autorů od 

Johanna Bacha (narozen 1685) až po Sonny Rollinse (narozen 1930). Zazněla klasika, jazz, 

improvizace, velebné varhany i skřeky na trombon a dokonce promluvil i Jan Werich. 

Překvapivým obohacením koncertu byl nádherný zpěv sopranistky Markéty Fasseti, ke které 

se pak přidal basista Michal Pospíšil. O virtuositě všech vystupujících hudebníků a zpěváků 

nebylo třeba pochybovat. Koncert skončil ovacemi posluchačů ve stoje (kdyby někdo 

nevěděl, co to znamená, tak to je standing ovation). 

No a nakonec se nejbližší kamarádi a obdivovatelé sešli u baru, kde si připíjeli sektem a 

my jsme se jako každý rok vyfotografovali. A závěrem, kdo tam nebyl, neví co je hudba. 

 

Část fotografií dodal neznámý fotograf, část dodal Přemík. 

 
Zcela plná Dvořákova síň Rudolfina 
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Účinkovali: Adéka Štajnochrová (housle), Lucie Sedláková Hůlová (housle), Martin 

Stupka (viola), Lukáš Polák (cello), Ondřej Štajnochr (kontrabas), Markéta Fassati (soprán), 

Markéta Stivínová (flétna), Michal Pospíšil (bas), Štěpán Janoušek (trombon), Robert Hugo 

(cembalo, varhany), Vladimír Strnad (piano), Jiří Stivín jr. (bicí), a kupodivu tam nechybí ani 

Kačka. 

 

 
A tady jsme my, Prvostředečníci. Chybí jenom Bobánek ve svetru, který raději před 

fotografováním odešel. 
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Historie 

 

Bobo nám poslal článek z Národní politiky z roku 1939, který oceňuje snahu Pětky o 

záchranu kachňátek. Je to roztomilé a ukazuje to, že už tehdy jsme měli bohulibou snahu, 

která v konečném důsledku byla neúspěšná, a proto: Do čela...555. 
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Doposud nepublikované fotografie a jejich zadní strany z o něco mladší historie. 

 

Rok 1961 

 

 
Kdyby je někdo už nepoznal, tak zleva jsou Loulín, Bobánek, Olina K., Kačka, Kotě a 

Plavec 
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Rok 1962, nebo 1963 
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Listárna 

 

E-mail od pravopisné korektorky a mravnostní censorky Plaváčka 

 

Ahoj! 

Děkuji za pozdravy od Englichů a Kadlečíků a ráda opětuji. Moc ráda jsem viděla i 

Kláru a Lídu na krásné fotce z Cecílie.  

Plaváček je skoro bez chyb (5 čárek a 3 přepisy) a s chutí jsem se zasmála mj. nad 

fotkami, kde vy na rozdíl ode mne víte, čemu se smějete...  

Moc zdravím a přeju hezký advent, Hanka 

 

 


